
16. Frågor om färdtjänst, punkt 7 (MP) av Axel Hallberg (MP). 

Ställningstagande  

Färdtjänst är ett viktigt alternativ för människor som har svårt att använda kollektivtrafik. Det 

kan dock ta många veckor innan den som ansöker om färdtjänsttillstånd får sin ansökan 

prövad. För att säkerställa att människor som verkligen är i behov av färdtjänst inte ska 

komma i kläm anser jag att färdtjänstlagen behöver kompletteras med regler om tillfälliga 

resor i avvaktan på att en ansökan prövas.  

Jag vill vidare framhålla att det behöver finnas bättre rutiner för att hantera situationer när ett 

färdtjänsttillstånd går ut. Jag anser att det bör finnas en rutin på plats som innebär att när 

tillståndet går ut ska det efterfrågas om behoven kvarstår hos den enskilde. Jag vill påminna 

om att det kan vara svårt för en äldre människa att se till att ansöka om nytt färdtjänsttillstånd 

på rätt sätt och i rätt tid.  

Jag anser därför att regeringen bör vidta åtgärder i linje med vad jag har anfört. 


